
 

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΕΒΡΟΥ 
ΔΗΜΟΣ ΣΟΥΦΛΙΟΥ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό 9ο/02-06-2025  της Έκτακτης Συνεδρίασης (δια περιφοράς) του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Σουφλίου. 
 
ΘΕΜΑ: 1ο                              ΑΡΙΘ.ΑΠΟΦΑΣΗΣ: 98/2025   

Αριθμός 
Απόφασης 

98/2025  

Έκδοση ψηφίσματος για την απευθείας σύνδεση του 
οικισμού Προβατώνα με τον υπό κατασκευή οδικό 
κάθετο άξονα Αρδανίου – Ορμενίου και τη δημιουργία 
ισόπεδων κόμβων εισόδου – εξόδου 

  
 Στο Σουφλί και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 02 Ιουνίου   του 
έτους 2025  ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα έναρξης 10:00 με ώρα 
λήξης 11:00  συνήλθε σε Έκτακτη συνεδρίαση «δια περιφοράς», το Δημοτικό 
Συμβούλιο του Δήμου Σουφλίου ύστερα από την υπ’ αριθ. 5535/30-05-2025 
έγγραφη πρόσκληση του προέδρου του ΔΣ , η οποία γνωστοποιήθηκε στον 
δήμαρχο και σε καθέναν από τους δημοτικούς συμβούλους, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου  67 του Ν.3852/2010 όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 6 
του Ν.5056/2023 αντίστοιχα. 

Το έκτακτο της συνεδρίασης αιτιολογείται λόγω των στενών 
χρονικών περιθωρίων, διότι συνεχίζεται η  κατασκευή του οδικού κάθετου 
άξονα Αρδανίου – Ορμενίου που έχει ως συνέπεια τον αποκλεισμό του 
οικισμού του Προβατώνα και της Λευκίμης με την απευθείας σύνδεση με  
τον υπό κατασκευή οδικό κάθετο άξονα. 

Μετά την δήλωση συμμετοχής τους στη δια περιφοράς συνεδρίαση και 
την αποστολή της ψήφου τους, μετά από τηλεφωνική επικοινωνία, στο Τμήμα 
Υποστήριξης Πολιτικών Οργάνων του Δήμου, ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι πέντε (25) μελών 
συμμετείχαν  οι είκοσι πέντε (25)  ήτοι: 
  
Παρόντα Μέλη 
1. Δαβής Απόστολος      
2. Γκαϊδατζής Νικόλαος  
3. Δαρούσης Δημήτριος 
4. Δουκαλέτσης  Γεώργιος   
5. Καδόγλου Γεώργιος 
6. Κουρού Χουσεϊν 
7. Μπαλτζής Γεώργιος 
8. Παπαδόπουλος Κωνσταντίνος  
9. Παπατσιλέκας Θωμάς 
10. Πιτιακούδης Μιχαήλ  
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11. Σαρδανίδης Αθανάσιος 
12. Τοπάλ Εμίν Χουσεϊν  
13. Τσακαλδήμη Ελένη (Έλενα) 
14. Τσακίρης Χρήστος  
15. Τσιαμίτας Θεόδωρος 
16. Τσιακίρης Σταμάτιος 
17. Κατσαρός Ηλίας 
18. Κουφάκη Σοφία  
19. Ματθαιουδάκης Γεώργιος 
20. Μπαμπάκας Γεώργιος 
21. Μπερμπάτ Μπιλιάλ 
22. Σιαρναφέρης Χρήστος 
23. Τερζάκης Τερζής Μιχαήλ 
24. Τσιλιγκήρ Μεχμέτ  
25. Χαριτούδης  Αθανάσιος 

 

          
Απόντα Μέλη 
Κανείς 
     
Παρόντες Πρόεδροι Κοινοτήτων 
     
Κανείς 
 

Για τη δια περιφοράς λήψη απόφασης ενημερώθηκε, συμφώνησε και 
έλαβε γνώση ο Δήμαρχος κ. Παναγιώτης Καλακίκος. 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο Τσιροπούλας Δημήτριος υπάλληλος 
του Δήμου για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, εισηγούμενος το 
1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης με θέμα «Έκδοση ψηφίσματος για την 
απευθείας σύνδεση του οικισμού Προβατώνα με τον υπό κατασκευή οδικό 
κάθετο άξονα Αρδανίου – Ορμενίου και τη δημιουργία ισόπεδων κόμβων 
εισόδου – εξόδου»  ανέφερε τα εξής :  έχει προκύψει το παραπάνω θέμα , το 
οποίο θεωρείται κατεπείγον και πρέπει να συζητηθεί κατά προτεραιότητα, διότι 
συνεχίζεται η  κατασκευή του οδικού κάθετου άξονα Αρδανίου – Ορμενίου 
που έχει ως αποτέλεσμα τον αποκλεισμό του οικισμού Προβατώνα με τον 
υπό κατασκευή οδικό κάθετο άξονα Αρδανίου – Ορμενίου και τη 
δημιουργία ισόπεδων κόμβων εισόδου – εξόδου.  

Θεωρώ ότι θα πρέπει το θέμα να τεθεί προς συζήτηση λόγω της 
κατεπείγουσας φύσης του. 
 
Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού  έλαβε υπόψη του : 
-την εισήγηση του προέδρου,  
-την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10,  
- την παρ. 5 του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 
-το περιεχόμενο του θέματος, το οποίο πρέπει να συζητηθεί κατά 
προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του ως κατεπείγον,  

 
        ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
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Θεωρεί ως κατεπείγουσα την παρούσα συνεδρίαση και κατεπείγον το 

παρόν θέμα με τίτλο, «Έκδοση ψηφίσματος για την απευθείας σύνδεση του 
οικισμού Προβατώνα με τον υπό κατασκευή οδικό κάθετο άξονα Αρδανίου 
– Ορμενίου και τη δημιουργία ισόπεδων κόμβων εισόδου – εξόδου». 
 

Στην συνέχεια ο  Πρόεδρος  του Δ.Σ. εισηγούμενος το , 1ο   θέμα  της 
ημερήσιας «Έκδοση ψηφίσματος για την απευθείας σύνδεση του οικισμού 
Προβατώνα με τον υπό κατασκευή οδικό κάθετο άξονα Αρδανίου – 
Ορμενίου και τη δημιουργία ισόπεδων κόμβων εισόδου – εξόδου», έθεσε 
υπόψη των μελών, το σχέδιο του ψηφίσματος όπως παρουσιάζεται παρακάτω: 

 
ΣΧΕΔΙΟ ΨΗΦΙΣΜΑΤΟΣ 

 
Κατά του αποκλεισμού των οικισμών Προβατώνα και Λευκίμμης από τη 

νέα χάραξη του κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Σουφλίου εκφράζει την έντονη ανησυχία 
και αντίθεσή του για τον κοινωνικό και οικονομικό αποκλεισμό που προκαλεί η 
νέα χάραξη του κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού, η οποία απομονώνει τους 
οικισμούς Προβατώνα και Λευκίμμης από το βασικό οδικό δίκτυο. 

Η κατασκευή της παράκαμψης, όπως υλοποιείται, υποβαθμίζει την 
καθημερινή ζωή των κατοίκων, πλήττει την τοπική αγορά και δημιουργεί 
συνθήκες σταδιακής ερημοποίησης, οδηγώντας σε δημογραφική συρρίκνωση 
και μαρασμό της περιοχής μας. Ταυτόχρονα, δυσχεραίνει την πρόσβαση στα 
μέσα μαζικής μεταφοράς, καθώς τα λεωφορεία του ΚΤΕΛ πλέον θα περνούν 1,5 
χλμ. εκτός οικισμού, αφήνοντας τους κατοίκους χωρίς σύνδεση. 

Το σχέδιο για το νέο οδικό δίκτυο εντείνει την απομόνωση των οικισμών, 
επιβραδύνοντας  επικίνδυνα την πρόσβαση των ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ το 
οποίο καλύπτει τις αυξημένες υγειονομικές ανάγκες της περιοχής, ενώ ακόμη 
καθιστά προβληματική την ταχεία επέμβαση της Πυροσβεστικής και των 
δυνάμεων Πολιτικής Προστασίας, θέτοντας σε κίνδυνο τους κατοίκους ιδίως 
μετά τις μεγάλες πυρκαγιές που έπληξαν την περιοχή. Επιπλέον, σε περίπτωση 
πλημμύρας, υπάρχει ορατός κίνδυνος να διακοπεί πλήρως η συγκοινωνία του 
νομού στα δύο, αποκόπτοντας κατοίκους και υπηρεσίες. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Σουφλίου δηλώνει απερίφραστα ότι δεν 
αποδέχεται τη συνεχιζόμενη υποβάθμιση της περιοχής και απαιτεί την 
άμεση πρόβλεψη ισόπεδων εισόδων-εξόδων βόρεια και νότια των 
οικισμών, με κατάλληλη σήμανση, χωρίς επιπλέον επιβάρυνση του 
προϋπολογισμού του έργου, ώστε να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία των 
οικισμών και η βιωσιμότητα της περιοχής. 

Μαζί με τους κατοίκους, ζητάμε να σταματήσει κάθε ενέργεια που οδηγεί στον 
αποκλεισμό της περιοχής και απαιτούμε λύσεις που να εξασφαλίζουν την 
απρόσκοπτη πρόσβαση και την ισόρροπη ανάπτυξη. 

 
 
 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου να 

αποφασίσουν σχετικά. 

   Τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου αφού έλαβαν υπόψη  
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- την  παραπάνω εισήγηση, 
- τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 όπως έχει τροποποιηθεί και 
ισχύει 
- τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε με το 
άρθρο 6 του Ν.5056/2023. 
- το σχέδιο του ψηφίσματος 

Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας προέκυψε από την καταμέτρηση των 
ψήφων των συμμετεχόντων στη δια περιφοράς συνεδρίαση. 

Σε σύνολο είκοσι πέντε (25) μελών συμμετείχαν οι είκοσι πέντε (25) ,και 
ψήφισαν είκοσι πέντε (25) ΥΠΕΡ της πρότασης. 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 
Ε γ κ ρ ί ν ε ι   την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος για την απευθείας 
σύνδεση του οικισμού Προβατώνα με τον υπό δημιουργία οδικό κάθετο 
άξονα Αρδανίου – Ορμενίου και τη δημιουργία ισόπεδων κόμβων εισόδου 
– εξόδου, το οποίο έχει ως εξής: 
 
 

ΨΗΦΙΣΜΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΣΟΥΦΛΙΟΥ. 
 

Κατά του αποκλεισμού των οικισμών Προβατώνα και Λευκίμμης από τη 
νέα χάραξη του κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Σουφλίου εκφράζει την έντονη ανησυχία 
και αντίθεσή του για τον κοινωνικό και οικονομικό αποκλεισμό που προκαλεί η 
νέα χάραξη του κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού, η οποία απομονώνει τους 
οικισμούς Προβατώνα και Λευκίμμης από το βασικό οδικό δίκτυο. 

Η κατασκευή της παράκαμψης, όπως υλοποιείται, υποβαθμίζει την 
καθημερινή ζωή των κατοίκων, πλήττει την τοπική αγορά και δημιουργεί 
συνθήκες σταδιακής ερημοποίησης, οδηγώντας σε δημογραφική συρρίκνωση 
και μαρασμό της περιοχής μας. Ταυτόχρονα, δυσχεραίνει την πρόσβαση στα 
μέσα μαζικής μεταφοράς, καθώς τα λεωφορεία του ΚΤΕΛ πλέον θα περνούν 1,5 
χλμ. εκτός οικισμού, αφήνοντας τους κατοίκους χωρίς σύνδεση. 

Το σχέδιο για το νέο οδικό δίκτυο εντείνει την απομόνωση των οικισμών, 
επιβραδύνοντας  επικίνδυνα την πρόσβαση των ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ το 
οποίο καλύπτει τις αυξημένες υγειονομικές ανάγκες της περιοχής, ενώ ακόμη 
καθιστά προβληματική την ταχεία επέμβαση της Πυροσβεστικής και των 
δυνάμεων Πολιτικής Προστασίας, θέτοντας σε κίνδυνο τους κατοίκους ιδίως 
μετά τις μεγάλες πυρκαγιές που έπληξαν την περιοχή. Επιπλέον, σε περίπτωση 
πλημμύρας, υπάρχει ορατός κίνδυνος να διακοπεί πλήρως η συγκοινωνία του 
νομού στα δύο, αποκόπτοντας κατοίκους και υπηρεσίες. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Σουφλίου δηλώνει απερίφραστα ότι δεν 
αποδέχεται τη συνεχιζόμενη υποβάθμιση της περιοχής και απαιτεί την άμεση 
πρόβλεψη ισόπεδων εισόδων-εξόδων βόρεια και νότια των οικισμών, με 
κατάλληλη σήμανση, χωρίς επιπλέον επιβάρυνση του προϋπολογισμού του 
έργου, ώστε να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία των οικισμών και η 
βιωσιμότητα της περιοχής. 
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Μαζί με τους κατοίκους, ζητάμε να σταματήσει κάθε ενέργεια που οδηγεί στον 
αποκλεισμό της περιοχής και απαιτούμε λύσεις που να εξασφαλίζουν την 
απρόσκοπτη πρόσβαση και την ισόρροπη ανάπτυξη. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει επίσης: 
 
Να αποστείλει το παρόν ψήφισμα στους αρμόδιους φορείς: 

o Στον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

o Στον Περιφερειάρχη Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης 

o Στον Διευθύνοντα Σύμβουλο της Εγνατίας Οδού Α.Ε. 

o Στους Βουλευτές Ν. Έβρου και τα ΜΜΕ. 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 98/2025. 
Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Ο Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου 

 
 

Δαβής Απόστολος 
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